
Time: Oct 18, Monday, 18:00pm-18:50pm

Venue: East Hall

时间：10月18日（周一） 18:00pm-18:50pm

地点：东报告厅

主讲人：董罡 中企云链（北京）金融信息服务有限公司高级副总裁/首席战略官，

中企链信董事长。

董罡，中企云链（北京）金融信息服务有限公司高级副
总裁/首席战略官，中企链信董事长，中央企业区块链协
同创新平台副理事长，北京前沿金融监管科技研究院副
理事长，人大商学院客座讲师。中国海洋大学计算机及
应用专业毕业，对外经贸大学MBA，清华经管EMBA。二
十多年大型高科技企业咨询管理、技术管理、经营管理、
战略规划、投资并购及资本运作经验，先后服务于国内
多家管理软件、工业互联网等大型高科技上市企业，历
任高级管理岗位。

数字经济时代
产融互联网新基建

Mr. DONG Gang is the Senior Vice President and CSO (Chief Strategy Officer) of CSCC (Beijing) Financial Information 
Service Co., Ltd, the Chairman of Zhongqi Yunlian (Beijing) Financial Information Service Co., Ltd. He is also the Vice 
Chairman of Central Enterprise Blockchain Cooperative Innovation Platform, vice chairman of BJFIRST (Beijing 
Frontier Institute of Regulation & Supervision Technology), and visiting lecturer of Renmin University Business 
School. Mr. DONG Gang graduated from Ocean University of China, majoring in computer science and application. 
He received his MBA degree from the University of International Business and Economics, and received EMBA 
degree from Tsinghua University SEM (School of Economics and Management).As the CSO and Chairman of above 
two enterprises, Mr. DONG Gang has more than 20 years of working experience in consulting management, 
technology management, operation management, strategic planning, investment and acquisition, and capital 
operation of large high-tech enterprises. He has successively served in a number of large high-tech listed 
enterprises in domestic management software, industrial internet, etc. Holding senior management positions.
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